

## Contents

### *Economic Sciences*

<b>Efremenkova I.A.</b> Methodology of Teaching Economic Disciplines in Non-Economics Higher Educational Establishments .....	5
<b>Kurochkina A.A., Semenova Yu.E., Baranova A.M.</b> Trends in Changing Consumer Behavior in the Local Goods Market .....	10
<b>Moldavanov A.V.</b> General Patterns for Developing Socio-Economic Systems Governed by Infinite Number of Actors in a Simple Interchange Model.....	14
<b>Monsui Ada Pedro Luis</b> Factors Determining the Effectiveness of the Nature Management Enterprise.....	20
<b>Voronkova O.V.</b> Monitoring of the Arctic Zone Pollution in the Russian Federation .....	24

## Содержание

### *Экономические науки*

<b>Ефременкова И.А.</b> Методика преподавания экономических дисциплин в вузах неэкономического профиля.....	5
<b>Курочкина А.А., Семенова Ю.Е., Баранова А.М.</b> Тенденции в изменении потребительского поведения на рынке местных товаров.....	10
<b>Молдаванов А.В.</b> Закономерности развития социально-экономических систем, управляемых неограниченным числом акторов в простой модели взаимобмена ..	14
<b>Монсуй Ада Педро Луис</b> Факторы, определяющие эффективность предприятия природопользования .....	20
<b>Воронкова О.В.</b> Мониторинг загрязнения Арктической зоны России.....	24